

Title (en)  
Suspending package for transporting items

Title (de)  
Umhängeverpackung zum Transport von Artikeln

Title (fr)  
Emballage passe tête pour le transport d'articles

Publication  
**EP 2087809 A2 20090812 (FR)**

Application  
**EP 09151600 A 20090129**

Priority  
FR 0850538 A 20080129

Abstract (en)  
The package (1) has a bag delimiting a pouch (3), where a closed internal volume of the pouch is accessible via an access inlet (5) closed by a closing unit (15) e.g. safety adhesive. A flap (16) is superimposed on the bag for delimiting a passage gusset (17) for head of a person. The gusset is projected into an opening (19). The bag and the flap are respectively extended on both sides of the opening. The opening ensures passage of the head, when the flap and the bag are separated from each other.

Abstract (fr)  
Emballage pour le transport d'articles, réalisé en une matière plastique souple comportant un sac (2) délimitant au moins une poche (3) dont le volume interne fermé est accessible par au moins une entrée d'accès (5), obturable par un moyen de fermeture (15), cet emballage comportant une ouverture (19) assurant le passage de la tête d'une personne. Selon l'invention, l'emballage comporte au moins un rabat (16) fixé par des moyens de fixation, sur le sac de manière superposée pour délimiter avec le sac, un soufflet de passage (17) débouchant dans l'ouverture (19) de part et d'autre de laquelle s'étendent respectivement le sac (2) et le rabat (16), cette ouverture (19) assurant le passage de la tête de la personne lorsque le rabat (16) et le sac (2) sont écartés l'un de l'autre.

IPC 8 full level  
**A45F 3/00** (2006.01); **A45F 5/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A45F 3/00** (2013.01); **A45C 3/001** (2013.01); **A45F 5/00** (2013.01); **A45F 2003/002** (2013.01)

Citation (applicant)  
• GB 2259904 A 19930331 - MOHAMMED MUZAFFAR IQBAL [GB], et al  
• US 2007272268 A1 20071129 - MESA-MAGEE ROCHELLE Y [US], et al

Designated contracting state (EPC)  
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)  
AL BA RS

DOCDB simple family (publication)  
**EP 2087809 A2 20090812; EP 2087809 A3 20110105**; FR 2926796 A1 20090731; FR 2926796 B1 20121102

DOCDB simple family (application)  
**EP 09151600 A 20090129**; FR 0850538 A 20080129